
 
ZAPISNIK SEJE SVETA STARŠEV OŠ STANETA ŽAGARJA KRANJ 

z dne 2. 10. 2024 

   

Sejo je vodil g. ravnatelj Marko Popit. Začela se je ob 19. uri v učilnici 15 v 1. nadstropju šole. Lista 

prisotnosti je priložena.   

   

DNEVNI RED:   

1. Izvolitev predsednika Sveta staršev  

2. Potrditev zapisnika zadnje seje z dne 12. junija 2024 

3. Predstavitev predstavnikov razredov 

4. Poročilo o vzgojno-izobraževalnem delu v šolskem letu 2023/24   

5. Letni delovni načrt (LDN) 2024/25   

6. Razno   

   

Ad 1   

Starši so za predsednika Sveta staršev ponovno izvolili g. Igorja Seljaka.  

 

Ad 2 

Člani Sveta staršev so potrdili zapisnik z dne 12. junija 2024.  

   

Ad 3 

Vsi predstavniki razredov so se predstavili ostalim in poročali, da na roditeljskih sestankih ni bilo nič 

posebnega, v glavnem so stvari v redu, so pa bile izpostavljene naslednje zadeve: 

 5.a: izpostavili so dovoz otrok do šole in posledično poslabšano varnost. G. Seljak pojasnil, da 

bi starši-arhitekti pripravilo študijo oziroma idejno zadevo. Problematika je zaznana. Bi pa bila 

dobrodošla tudi potrpežljivost staršev pri vožnji otrok do šole; nekateri včasih želijo otroke 

pripeljati skorajda do vrat v šolo. Ob določeni uri pride do navala učencev, recimo iz avtobusa, 

zato resnično prosijo vse za večje potrpljenje. 

 Vsi 5. razredi: problem zimske šole v naravi. Rezultat ankete glede zimske šole v naravi, ki stane 

380 EUR, je pol-pol. Možna alternativa so morda Kope, ampak izgleda, da ne bo nič ceneje. Tako 

da kaže, da zimske šole v naravi ne bo.   

 6.a: problem zavržene hrane in siljenje k hranjenju. Ravnatelj pojasni navodil: morebitno 

dodatno porcijo hrane lahko učenci dobijo ob koncu deljenja hrane, okoli 13.50, saj se takrat 

pokaže, koliko hrane je ostalo. S pristopom in spodbujanjem učencev glede primernega 

prehranjevanja so uspeli na šoli za trikrat (3x!) znižati količino zavržene hrane, in sicer iz 150 

na 50 kg na teden.  

 7.a: tri zadeve: 

o starši pravijo, da ni dogodkov za starše, kot je bil božični sejem. Šola odgovarja, da bo 

organiziran pomladni dan šole konec aprila; 



 
o okoli 1. novembra naj bi bil organiziran ples za noč čarovnic, ki naj bi bil zelo temačen; 

ali se lahko pristopi na drugačen način? Ravnatelj je pohvalil učiteljico, ki je leta 

organizirala plese in se je upokojila. Sedaj to organizirajo 9. razredi, da pridobijo nekaj 

sredstev za konec šole. Običajno pripravijo 2-3 plese, poleg haloweena bo še novoletni 

ali pa valentinov ples. Starši povedo, da devetošolci plese organizirajo z velikim 

entuziazmom. 

o kako šola zaznava in spremlja medvrstniško nasilje? Ravnatelj pove, da je bilo nasilja 

septembra več kot običajno. Ravnatelj, podravnateljica, svetovalna delavka (vedno več, 

tudi policija in CSD) rešujejo zadevo. Dva iz devetega in šestega razreda sta se stepla v 

knjižnici zaradi nekih kupončkov. Vsak govori čisto nekaj drugega, tudi drugi otroci 

vlečejo na eno stran, druga skupina na drugo stran. Starši so bili na razgovoru. Zadevi 

bodo poskušali priti do dna. 

 9.a: kako preprečiti vnos vejpov v šolo? Ravnatelj pove, da se s tem veliko ukvarjajo, da pa so 

premiki malenkostni. Vejpe znajo iznajdljivo skrivati, »pomagajo« tudi drugi učenci, ki ne kadijo. 

Več bi se morali starši pogovarjat z otroki. Slabe navade doma se prenašajo v šolo, opozarjajo 

tako vodstvo šole kot predstavniki razredov. S pozitivo pa nagovarjat tiste, ki ne kadijo. 

 9.c: lani proti koncu šolskega leta je prišlo do kraje (dragi čevlji) in se ni nič odreagiralo, češ da 

so povedali v tajništvu in da se ni nič storilo. Ravnatelj pove, da se kraje dogajajo, niso pa 

pogoste, običajno iz odklenjenih omaric. Osmi in deveti razredi jih imajo ves čas odklenjene. V 

omenjenem primeru so se istega dne popoldne čevlji pojavili, vendar učenke ni bilo več; drugi 

dan pa jih spet ni bilo. Večinoma se izkaže, da se stvari pojavijo. Policijski zapisnik in 

zavarovalnica, ki pa pokrije samo, če se dokaže, da je bila omarica zaklenjena. Tudi 

podravnateljici je izginil denar iz pisarne. 

 

Posebej je predstavnica 8.a povedala, da se je veliko truda vložilo v dvig donacij za šolski sklad. Cilj je 

namreč, da bi zbrali vsaj 500 EUR (1 EUR/učenca) in stvar je delno uspešna: uspeli smo priti na 420 EUR 

mesečnih donacij. Starše, ki se še niso odločili za donacijo, se dodatno poziva k doniranju glede na 

zmožnosti: 1 ali 2 ali 3 ali 5 ali 10 EUR na mesec oziroma po želji. Šolski sklad namreč (so)financira 

številne zadeve, ki so navedene v naslednjem »plakatu«, kjer je na drugi strani tudi ODREZEK za 

donacijo:  

https://osszkr1.splet.arnes.si/files/2024/09/Solski-sklad-OS-Staneta-Zagarja-Kranj-predstavitveni-

plakat-popravljen-1.pdf 

 

Ad 4   

Ravnatelj Marko Popit je predstavil Poročilo o vzgojno-izobraževalnem delu v šolskem letu 2023/24, ki 

je sestavni del tega zapisnika. Veliko popravnih; veliko otrok jih niti ni opravljalo. Veliko otrok (9-10) jih 

kar ostane v šestem ali sedmem razredu. Glede razširjenega programa ima odzive predvsem negativne, 

češ da je bila zadeva 5 let poskusna in niso čisto nič spremenili. Za naslednje leto je bilo prijav zelo malo, 

tudi naša šola bo počakala čisto do zadnjega. 

   

https://osszkr1.splet.arnes.si/files/2024/09/Solski-sklad-OS-Staneta-Zagarja-Kranj-predstavitveni-plakat-popravljen-1.pdf
https://osszkr1.splet.arnes.si/files/2024/09/Solski-sklad-OS-Staneta-Zagarja-Kranj-predstavitveni-plakat-popravljen-1.pdf


 
 

Ad 5 

Obravnavali smo Letni delovni načrt (LDN) 2024/25.   

Publikacijo za tekoče šolsko leto smo že objavili na spletni strani šole:  

https://osszkr1.splet.arnes.si/files/2024/09/publikacija-24-25.pdf 

 

  

Ad 6   

G. ravnatelj je staršem povedal, da so občini predlagali postavitev ograje okoli igrišča, na dopis pa občina 

niti ni odreagirala. Se trudijo, da je igrišče odprto za otroke, vendar pa se ponoči zbirajo posamezniki, 

ki niso učenci šole in se dela škoda.  

 

 

Vprašanje, ali šola še organizira kakšne športne interesne dejavnosti, in odgovor je: ne. 

 

Šola v naravi za 2. in 3. razrede verjetno bo (čeprav se je napovedovalo, da je ne bo).  

 

Preko poletja so se uredile učilnice v pritličju in vertikala vode. Uredili so se tudi kabineti za učno 

pomoč. Popolnoma se je preuredila in obnovila zobna ambulanta in umivalnica. 

  

Seja je bila zaključena ob 20.40. 

   

      

                                                                                          Zapisala: Ana Vučina Vršnak  

https://osszkr1.splet.arnes.si/files/2024/09/publikacija-24-25.pdf

